
Protokół Nr XII/07
z obrad sesji Rady Miejskiej w Miliczu w dniu 28 czerwca 2007 r.

Obrady rozpoczęły się o godz. 14,00 i przewodniczył  im Przewodniczący Rady Miejskiej w 
Miliczu Edmund Bienkiewicz. W sesji uczestniczyło 17 radnych, nieobecni radni: Grażyna 
Głowacz  (  nieobecność  usprawiedliwiona),  Andrzej  Przybylski  (  nieobecność  usprawiedliwiona) , 
Robert Szlachetka  ( nieobecność usprawiedliwiona)  i Ewa Tomaszewska.

( lista obecności – zał. nr 1 )

Przewodniczący Rady stwierdził quorum, przy którym Rada może obradować i podejmować 
prawomocne decyzje.

Następnie  powitał  przybyłych  na  sesję:  pełniącego  funkcję  Burmistrza  p.  Jacka  Supła, 
kierowników jednostek organizacyjnych Gminy, kierowników wydziałów Urzędu Miejskiego 
w Miliczu,  sołtysów, mieszkańców Gminy,  przedstawicieli  związków zawodowych i partii 
politycznych oraz lokalnych mediów.

Przystępując do realizacji punktu 1b – rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku 
obrad – Przewodniczący  Rady poinformował o tym, że wpłynął wniosek Burmistrza Gminy 
w sprawie wprowadzenia do porządku obrad sesji projektu uchwały zmieniającej uchwałę w 
sprawie zaciągnięcia pożyczki w 2007 r.  uzasadnieniu wniosku Burmistrz podał, że dotyczy 
to  zmiany uchwały podjętej  na poprzedniej  sesji  Rady – uchwała Nr XI/41/07  i  zmiana 
polega na określeniu wysokości spłat rat pożyczki w poszczególnych latach. Zaproponował 
ujęcie projektu uchwały w punkcie 4 ppkt 5.
Poinformował także o skreśleniu  z porządku obrad sesji uchwały w sprawie odpowiedzi na 
skargę. Jak wyjaśnił,  osoba składająca skargę w dniu dzisiejszym skargę wycofała czyniąc 
sprawę bezprzedmiotową.

Innych propozycji zmian porządku obrad nie zgłoszono.
Przewodniczący  Rady zarządził głosowanie nad przyjęciem  zmian porządku obrad.
Wynik głosowania: głosowało 17  radnych z tego głosy za – 17.
Przewodniczący Rady  stwierdził, że Rada dokonała zmiany porządku obrad.

( zawiadomienie i porządek obrad – zał. nr 2)
 

Porządek obrad XII  sesji Rady  Miejskiej w Miliczu
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
3. Informacja Burmistrza o sytuacji bieżącej Gminy i realizacji uchwał. 
4. Podjęcie uchwał w sprawie:
    1) przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
         przestrzennego dla części obszaru Starego Miasta w Miliczu,
     2) regulaminu określającego wysokość stawek  dodatków oraz szczegółowe warunki ich 
          przyznawania, sposób obliczania wynagrodzenia za godziny doraźnych zastępstw dla 
          nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach prowadzonych przez Gminę Milicz 
          na  rok 2007 ,
     3) zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane 
         przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków, nie stanowiących własność gminy, 
          trybu rozliczania  dotacji oraz zasad kontroli prawidłowości ich wykorzystania,



4) zmian budżetu Gminy Milicz na 2007 rok,
5) zmieniającej uchwałę w sprawie zaciągnięcia  pożyczki w 2007 r.

5. Podjęcie uchwał w sprawie:
    1) powołania Rady Społecznej Publicznego Zespołu Zakładów Lecznictwa 
        Ambulatoryjnego w Miliczu,
     2) powołania Zespołu do spraw Wyboru Ławników Sądów Powszechnych.
6. Interpelacje i zapytania.
7. Komunikaty i wolne wnioski.
8. Zakończenie obrad sesji.

W punkcie 2 porządku obrad – Przyjęcie protokołu z poprzedniej  sesji  – Przewodniczący 
Rady zapytał o uwagi do protokołu Nr XI /07 z sesji w dniu  31 maja  i 5 czerwca 2007 r.
Uwag   do  protokołu  nie  zgłoszono.   Przewodniczący  Rady  zarządził  głosowanie  nad 
przyjęciem protokołu. Rada  protokół przyjęła jednogłośnie- 17  głosów za .

W punkcie 3 porządku obrad – Informacja Burmistrza o sytuacji bieżącej Gminy i  realizacji 
uchwał -  informację z działalności   za okres od 5 czerwca do dnia sesji  złożył  pełniący 
funkcję Burmistrza Gminy Milicz p. Jacek Supeł. 
Do przedłożonej informacji pytań nie zgłoszono.

( pisemna informacja Burmistrza – zał. nr 3)

W punkcie 4 porządku obrad – Podjęcie uchwał w sprawie:

 1)    przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
         przestrzennego dla części obszaru Starego Miasta w Miliczu,

   Na  sali  obrad  obecny  był  autor  analizy  zasadności  przystąpienia  do  sporządzenia 
zmiany  miejscowego planu  zagospodarowania  przestrzennego  Starego Miasta  w  Miliczu  
mgr inż. arch Jacek Świtoń. Analiza zasadności przystąpienia do sporządzenia zmiany planu  
w załączeniu.

          Pytań i uwag do przedłożonego projektu uchwały  nie zgłoszono. Przewodniczący Rady 
odczytał projekt uchwały i zarządził głosowanie nad przyjęciem uchwały.
Wynik głosowania: głosowało 17 radnych za przyjęciem uchwały oddano 17 głosów.

Uchwała Nr XII/46/07
Rady Miejskiej w Miliczu

z dnia 28 czerwca 2007 roku
w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
         przestrzennego dla części obszaru Starego Miasta w Miliczu

( zał. nr   4   )

2) ) regulaminu określającego wysokość stawek  dodatków oraz szczegółowe warunki ich 
          przyznawania, sposób obliczania wynagrodzenia za godziny doraźnych zastępstw dla 
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          nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach prowadzonych przez Gminę Milicz 
          na  rok 2007 , 

          Przewodniczący  Rady poinformował, że projekt uchwały  uzyskał pozytywne opinie 
związków zawodowych .
Przewodniczący  Komisji  ds   Społecznych  Marian  Mazurkiewicz  poinformował  Radę,  że 
projekt uchwały uzyskał także  pozytywną opinię Komisji.

Przewodniczący  Rady  odczytał  najistotniejsze  fragmenty z  obszernego tekstu uchwały i 
zarządził głosowanie nad przyjęciem uchwały.
Wynik głosowania: głosowało 17 radnych za przyjęciem uchwały oddano 17 głosów.
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada przyjęła uchwałę.

Uchwała Nr XII / 47/07
Rady Miejskiej w Miliczu
z dnia  28 czerwca 2007 r.

w sprawie regulaminu określającego wysokość stawek  dodatków oraz szczegółowe 
warunki ich przyznawania, sposób obliczania wynagrodzenia za godziny doraźnych 

zastępstw dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach prowadzonych przez 
Gminę Milicz na  rok 2007 ,

( zał. nr 5)
3) zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane 
         przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków, nie stanowiących własność gminy, 
          trybu rozliczania  dotacji oraz zasad kontroli prawidłowości ich wykorzystania

Głosów  w  dyskusji  nie  było,  Przewodniczący  Rady  odczytał  fragmenty  tekstu  projektu 
uchwały i zarządził głosowanie nad przyjęciem uchwały.
Wynik głosowania: głosowało 17 radnych z tego głosy za – 17.
Przewodniczący  Rady stwierdził, że Rada przyjęła uchwałę.

Uchwała Nr XII/48/07
Rady Miejskiej w Miliczu

                                                           z dnia  28 czerwca 2007 r.
w sprawie zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub 

roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków, nie stanowiących 
własność gminy, trybu rozliczania  dotacji oraz zasad kontroli prawidłowości ich 

wykorzystania

( zał. nr 6) 

4)  zmian budżetu Gminy Milicz na 2007 rok,

Opinię Komisji  Budżetowej przedstawił radny Hubert Czerwiński, który poinformował, że 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Wynik głosowania na Komisji; głosy za 
– 6 i 4 głosy wstrzymujące się.
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Głosów w dyskusji  nie było.  Przewodniczący  Rady odczytał  projekt  uchwały i  zarządził 
głosowanie nad przyjęciem uchwały.
Wynik głosowania: głosowało 17 radnych z tego głosy za – 13, przeciw – 1 i wstrzymujące 
się – 3. Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada przyjęła uchwałę.

Uchwała Nr XII/49/07
Rady Miejskiej w Miliczu
  z dnia  28 czerwca 2007 r.

w sprawie  zmian budżetu Gminy Milicz na 2007 rok

( zał. nr  7 )

5) zmieniająca uchwałę w sprawie zaciągnięcia pożyczki w 2007 roku

   Przewodniczący  Rady Edmund Bienkiewicz przypomniał, że uchwała ta wynika z podjętej 
na poprzedniej sesji uchwały w sprawie zaciągnięcia  pożyczki. 
Skarbnik  Gminy  Milicz  dodał,  że  jest  to  tylko  techniczne  rozpisanie  spłaty  pożyczki  na 
poszczególne  lata. Takie rozwiązanie zażyczyła sobie RIO, wcześniej takich wymogów nie 
było. Jak określił, jest to tylko zmiana techniczna.

Radny Janusz Wierzowiecki  powiedział,  że   musi  być  konsekwentny,  ponieważ głosował 
przeciw uchwale w sprawie  zaciągnięcia  pożyczki, tak więc też będzie głosował przeciw tej 
uchwale.

Przewodniczący   Rady   odczytał  teksty  uchwały  i  zarządził  głosowanie  nad  przyjęciem 
uchwały.  Wynik głosowania:   głosowało 17 radnych z tego głosy za -12, przeciw – 2 i 
wstrzymujące się – 3.

Uchwała Nr XII/49/07
Rady Miejskiej w Miliczu
z dnia  28 czerwca 2007 r.

zmieniająca uchwałę w sprawie zaciągnięcia pożyczki w 2007 roku

( zał. nr 8)

W punkcie 5 porządku obrad – Podjęcie uchwał w sprawie:

1) powołania Rady Społecznej Publicznego Zespołu Zakładów Lecznictwa 
        Ambulatoryjnego w Miliczu,

   Przewodniczący  Komisji   ds  Społecznych   Marian  Mazurkiewicz  poinformował,  że 
Komisja pozytywnie zaopiniowała zaproponowany skład  Rady Społecznej , na posiedzeniu 
Komisji padła dodatkowa kandydatura p. Ewy Tomaszewskiej, która też zyskała pozytywną 
opinię  Komisji.  Jak  zauważył  jest  to  projekt  uchwały  i  to  Rada  Miejska  ostatecznie 
zadecyduje o składzie  Rady Społecznej PZZLA.
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Z uwagi na to, że do momentu rozpatrywania projektu uchwały  Wojewoda nie wyznaczył 
swojego  przedstawiciela   do  Rady  Społecznej  PZZLA  ,  Burmistrz  Jacek  Supeł  wycofał 
projekt uchwały.

2)  powołania Zespołu do spraw Wyboru Ławników Sądów Powszechnych.
Przewodniczący  Komisji ds. Społecznych  Marian Mazurkiewicz przedstawił kandydatury na 
członków  Zespołu : radny Artur Gajowy, radny Adam Jaskulski, radny Andrzej Słowiński  i 
pracownik Urzędu p. Bohdanowicz.

Z  uwagi  na  brak  innych  propozycji   Przewodniczący  Rady  zarządził  głosowanie  nad 
przyjęciem  uchwały.  Wynik  głosowania:  głosowało  17  radnych  z  tego  głosy  za  –  16, 
przeciw – 0 i wstrzymujące się – 1.
Przewodniczący Rady stwierdził, że  Rada przyjęła uchwałę.

Uchwała Nr XII / 51/07
Rady Miejskiej w Miliczu
z dnia 28 czerwca 2007 r.

w sprawie  powołania Zespołu do spraw Wyboru Ławników Sądów Powszechnych

( zał. nr  9 )

W  punkcie  6  porządku  obrad  –  Interpelacje  i  zapytania –Przewodniczący  Rady 
poinformował, że od ostatniej sesji nie wpłynęły interpelacje w związku z tym zapytał – czy 
są zapytania?  Zapytań  nie  zgłoszono w związku z  tym Przewodniczący  Rady  zarządził 
przejście do następnego punktu porządku obrad – Komunikaty i wolne wnioski.

Głos zabrali:

1) radny Ryszard Ochowicz  pytał w sprawach:
- o los działki przy ul. Krotoszyńskiej , która wcześniej była wniesiona aportem do 
    Spółki  Budownictwa Społecznego w Górze i w wyniku wygranej sprawy sądowej  
   powróciła do Gminy. Jak zauważył, działka ta jest niechlubną wizytówką dla 
   Gminy.

            - sprawa szaletu miejskiego, wybudowanie tego obiektu pochłonęło spore środki, a 
               jego wykorzystanie jest niewielkie, wnioskował aby dobrze oznaczyć ten obiekt, 
               tak aby ludzie wiedzieli, gdzie można z takich usług skorzystać w Miliczu.

       O udzielenie odpowiedzi na zadane pytanie dot. działki  Burmistrz Jacek Supeł poprosił 
Kierownika Wydziału Gospodarki Nieruchomościami p. Zygmunta Ciężkiego.

Pan Zygmunt  Ciężki  powiedział,  że  działka  stanowi własność Gminy Milicz i  do chwili 
obecnej nie zapadły żadne decyzje co do sposobu zagospodarowania: czy do sprzedaży, czy 
na cele budownictwa mieszkaniowego.

Burmistrz  Jacek  Supeł  potwierdził  zasadność  uwagi  jaką  zgłosił  radny  Ochowicz  co  do 
potrzeby odpowiedniego oznakowania  szaletu miejskiego,  stwierdził iż sam  nie widział o 
dokładnej lokalizacji szaletu, zapewnił, że taka informacja będzie zrobiona.
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2) radny Ireneusz Wołyniak pytał w sprawie świetlic wiejskich – czy jak zgłosi się sołtys 
ze wsi gdzie jest świetlica ale jest potrzeba jej remontu -czy Gmina zabezpieczy środki 
na jej remont ?  bowiem są świetlice, gdzie mieszkańcy wykonują sami wiele robót 
remontowych i chodzi tylko o materiały. Jako przykład podał  świetlicę w Kaszowie.

   Przewodniczący Komisji ds. Społecznych  Marian Mazurkiewicz poinformował,  że jest 
zamiar  poruszenia  tematu  świetlic  wiejskich  na  posiedzeniu  Komisji  i  podjęcie  próby 
wypracowania pewnego modelu  postępowania dot. świetlic wiejskich.

Sołtys  Duchowa  p.  Ludmiła  Bigoń  złożyła  podziękowanie  za  decyzję  Rady   w  sprawie 
przeznaczenia środków na budowę świetlicy  w Duchowie. Poprosiła o pomoc w kierowaniu 
sprawami budowy świetlicy.

Skarbnik Gminy Tadeusz Ciesielski poinformował, że w budżecie Gminy na remonty świetlic 
zapisane jest 50  tys.  zł.  i  sołectwa mają też przyznane pewne środki na utrzymanie tych 
świetlic. Problemem są świetlice, które są wpisane do rejestru zabytków , tam wykonywanie 
prac remontowych wymaga uzgodnień z konserwatorem zabytków.

Radny Artur Gajowy pytał o rozstrzygnięcie konkursu na stanowisko Dyrektora OSiR.

Burmistrz Jacek Supeł poinformował, że wybrał kandydaturę p. Eugeniusz Stańczaka, który 
ma doświadczenie w kierowaniu takimi jednostkami i podejmie On pracę z dniem 3 lipca br.

Radny Ireneusz Wołyniak  pytał – na jakim  etapie jest budowa basenu na Karłowie?

Burmistrz Jacek Supeł poinformował, że decyzji jeszcze nie podjęto, jest wiele propozycji 
rozwiązań .

Radny  Ryszard  Ochowicz  pytał  o  wyrok  WSA  w  sprawie  skargi  Burmistrza  Damiana 
Stachowiaka na uchwałę Rady – jaki finał tej sprawy?

Radny Wierzowiecki pytał – kto reprezentował Radę w Sądzie?

Pełniący  funkcję  burmistrza  p.  Jacek  Supeł   poinformował,  że  zdaniem  Sądu  gminę 
reprezentuje  burmistrz . Trwa spór  kompetencyjny co  do tej kwestii, jednak WSA wezwał 
Burmistrza  do reprezentowania Gminy i  Rady w sprawie skargi na uchwałę Rady.
Rozstrzygnięcie WSA ogłosi w  dniu 10 lipca br.

Przewodniczący   Rady  ogłosił,  że  będzie  trwała  przerwa wakacyjna  ,  życzył  wszystkim 
udanych wakacji. Zaprosił wszystkich radnych po sesji na salę nr 3.  
     W związku z wyczerpaniem porządku obrad XII sesji Rady  Miejskiej w Miliczu  ogłosił 
zamknięcie obrad XII sesji Rady  Miejskiej w Miliczu w dniu 28 czerwca 2007 r. Zamknięcie 
obrad nastąpiło o godz. 14,38.

 Protokółowała                                                                                  Przewodniczący Rady

Halina Kusch                                                                                       Edmund Bienkiewicz
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